
Reclamen m�s carrils bici  a Banyoles

Sumem denuncia lÕincompliment del pla director, aprovat fa tres anys

LÕespai per a ciclistes provisional al passeig de la

Ind�stria de lÕestiu del 2020, que va ser una prova pilot

R.E.

De les 32 actuacions incloses en el  pla director de la bicicleta de

Banyoles

[http://www.elpuntavui.cat/societat/ar ticle/12-infraestructures/1449172-b

anyoles-s-adapta-a-la-bicicleta.html?cca=3] , aprovat el mar� del

2019, nom�s se nÕhan executat sis, denuncia Sumem Banyoles.

Quant a pressupost, dÕun total de 235.000 euros tan sols se nÕhan

gastat 26.000 (un 11%). Aquest grup municipal Ða lÕoposici�Ð va

manifestar ahir la seva preocupaci� per Òla manca de dilig�nciaÓ de

lÕequip de govern, al qual va animar Òa fer una veritable aposta per

la mobilitat sostenible i segura a BanyolesÓ.

De les dues accions considerades priorit�ries, tan sols est� Òmig

resoltaÓ la connexi� de lÕavinguda Moss�n Constans amb lÕavinguda

de la Farga, mentre que resta pendent el carril bici del passeig de

la Ind�stria, assenyalen. Sobre aquest vial, Sumem va fer notar que

hi circulen habitualment ciclistes en contra direcci� i que recentment sÕhi han produ�t alguns accidents. Tampoc

sÕhan tirat endavant ÐassenyalenÐ els punts de m�s demanda en el proc�s par ticipatiu del pla, com ara millorar

lÕacc�s a lÕescola de Can Puig i la f inalitzaci� del carril bici de la carretera de Cam�s i la seva connectivitat a la

resta de la ciutat. ÒUn pla pel qual tothom es felicitava per la seva publicaci� ha quedat en no resÓ, va lamentar

Sumem Banyoles, a tall de conclusi�.
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